



imbibe and CAMPARI **Negroni** Week

Your Negroni Moment 專屬於你的尼格羅尼體驗

*Discover the art of the Negroni in a 10-minute hands-on masterclass.
Choose from four signature styles and craft a Negroni that's uniquely yours.*

10 分鐘沉浸式調酒體驗，探索尼格羅尼的經典魅力。
從四款特色風格中挑選其一，親手調製專屬於你的尼格羅尼。

Classic Negroni | 經典尼格羅尼
Bianca Negroni | 白尼格羅尼
Cherry Negroni | 櫻桃尼格羅尼
Breakfast Negroni | 早餐尼格羅尼

\$138⁺



MICHELIN GUIDE
2026

過量飲酒危害健康

Consumir bebidas alcoólicas em excesso prejudica a saúde
Excessive drinking of alcoholic beverages is harmful to health

禁止向未滿十八歲人士銷售或提供酒精飲料

A venda ou disponibilização de bebidas alcoólicas a menores de 18 anos é proibida
The sale or supply of alcoholic beverages to anyone under the age of 18 is prohibited

如有任何食物過敏或餐飲限制，請提前告知我們的服務員。

餐牌內酒精飲料的酒精濃度達百分之一點二以上。

所有標價均以澳門元為單位，並需加收10%的服務費。

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

The listed alcoholic beverages contain an alcohol concentration of more than 1.2%.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge.